
 

 
Motion angående stadsdelsnätverk 

 
 
 
Idag finns fungerande stadsdelsnätverk i Andersberg, Brynäs, Bomhus och Sätra. På 
dessa träffas till exempel privatpersoner som bor i området, myndigheter, hyresvärdar, 
skol- och fritidsgårdspersonal och föreningar som är verksamma i området. 
Gavlegårdarna och Hyresgästföreningen ansvarar för två nätverk var.  
 
Tidigare har det också funnits ett nätverk för Öster, Nordost och Gävle Strand, som 
Gävle Kommun ansvarade för. Detta nätverk är dock vilande, enligt uppgift för att det 
finns få verksamma föreningar i området. 
 
Stadsdelsnätverken är utmärkta tillfällen för olika aktörer att stämma av sina kunskaper 
och uppfattningar om området med varandra. Ett nätverk som också omfattar Nordost 
och Öster vore bra.  
 
 
 
Jag yrkar därför 
 
a t t  Gävle Kommun återupptar sitt arbete med ett stadsdelsnätverk för Öster och  
          Nordost, antingen genom att själva hålla i nätverket eller genom att inleda dialog    
         med Gavlegårdarna eller Hyresgästföreningen att ansvara för detta 
 
 
 
För Vänsterpartiet 
 
Owe Hellberg 
 
 
 


